
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 12 grudnia 2013 r. 
 
OA.0002.12.2013.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XL/2013 
 

z obrad XL sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła się 
5 grudnia 2013 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 
 Na XL sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 13 radnych (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto w obradach wzięły 
udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności stanowią załączniki nr 2 
i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pękalski o godz. 1305 otworzył sesję 
i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec składu Rady Gminy 
wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 
 O godz. 1307 na sesje przybył Radny Stanisław Lewiarz. Od tej chwili 
obecnych było 13 radnych. 
 
 Wójt Gminy Krzywcza złożył wniosek o zmianę porządku obrad poprzez 
dodanie do punktu 3, jako ostatni podpunkt, projektu Uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzywcza w 2013 roku. 
 Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie tego 
wniosku. 
 W wyniku głosowania wniosek ten przyjęty został jednogłośnie 
wynikiem: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
 Porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą w wyniku 
przeprowadzonego głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 
13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 

Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 
gminy Krzywcza; 

2) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 
na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 



2 
 

3) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej jako podstawę obliczenia 
podatku rolnego na terenie gminy w 2014 r. 

4) ustalenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych; 
5) wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny nieruchomości 

(dz. nr 1512/1, o pow. 0,0640 ha w Bachowie) stanowiącej własność 
gminy Krzywcza na rzecz powiatu przemyskiego; 

6) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego prowadzonego przez gminę Krzywcza; 

7) zmieniająca uchwałę własną nr 185/XXX/2013 w sprawie uchwalenia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Krzywcza; 

8) zmian w budżecie Gminy Krzywcza w 2013 roku. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wolne wnioski i informacje. 
7. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 2. 
 Protokoły Nr XXXVIII/2013 i XXXIX/2013 z obrad poprzednich sesji 
Rady Gminy Krzywcza zostały wyłożone do wglądu wraz z informacją, 
aby ewentualne wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich 
nie będzie, zostanie to uznane jako przyjęcie tych protokołów. 
 
 
Ad 3. 
 Realizując punkt 3 obrad Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 
Urzędu Gminy Krzywcza Robert Kaszycki przedstawił projekt uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania 
ścieków na terenie gminy Krzywcza wraz z uzasadnieniem do tego projektu 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady Gminy Krzywcza poinformował, że proponowane 
stawki zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Rady Gminy 
ds. Gospodarki Komunalnej, Oświaty, Zdrowia, Spraw Socjalnych, Kultury 
oraz Prawa i Porządku Publicznego na posiedzeniu w dniu 15 listopada 
2013 r. a także wszystkie Komisje Rady na ich wspólnym posiedzeniu, które 
odbyło się w dniu 16 grudnia 2013 r. 
 Wójt Gminy wyjaśnił, że Rada Gminy zatwierdza lub nie zatwierdza 
przedłożone taryfy. Jeśli Rada Gminy nie zatwierdzi proponowanych taryf, 
to musi pisemnie uzasadnić przyczynę ich nie zatwierdzenia. W gminach, 
w których funkcjonują zakłady komunalne, oprócz zatwierdzania tych taryf jest 
możliwe także ustalanie pewnych dopłat do kosztów odprowadzania ścieków. 
W gminie Krzywcza nie funkcjonuje zakład komunalny, dlatego Rada Gminy 
nie może podjąć uchwałę o dopłatach. Nie można także tych stawek zmienić.  



3 
 

Gmina obecnie dokłada ze swojego budżetu do kosztów związanych 
z funkcjonowaniem systemu odprowadzania ścieków do kanalizacji około 
170 000 zł, dlatego nie przedkłada się stawki 8 zł brutto, wynikającej 
z podzielenia ogólnych kosztów przez ilość użytkowników, lecz przedkłada 
stawkę 4,83 zł. 
 Radny Wacław Sobol pytał, – Kiedy ostatnio przeprowadzono kontrolę 
funkcjonowania sieci kanalizacyjnej? W szczególności, czy woda deszczowa 
nie przedostaje się do sieci kanalizacyjnej? 
 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Krzywcza 
Robert Kaszycki odpowiedział, że kontrole takie przeprowadzono w dniach od 
5 do 10 kwietnia bieżącego roku. Wykryto nieszczelności sieci kanalizacyjnej 
przy 10 studzienkach kolektora głównego w miejscowości Ruszelczyce. 
Przy tym dokonano również kontroli budynków pod względem nielegalnego 
podłączenia instalacji odprowadzającej wody opadowe z budynków do sieci 
kanalizacyjnej. Skontrolowano wówczas prawie 80% wszystkich budynków 
w Ruszelczycach. Nie stwierdzono nielegalnych podłączeń. Ponadto 
zaproponował on zabezpieczenie środków finansowych w budżecie gminy 
na zakup agregatu do wytwarzania dymu celem przeprowadzania 
dokładniejszej kontroli nielegalnego odprowadzania wód opadowych 
do kanalizacji. Stwierdził on również, że najwięcej awarii sieci kanalizacyjnej 
jest w miejscowości Ruszelczyce, gdyż jest niestarannie zrobiona. Spadki są 
tam bardzo minimalne. Z 10 wykrytych przecieków studzienek kanalizacyjnych 
7 z nich zostało już uszczelnionych specjalną zaprawą CX5. Oprócz tego 
dokonano jeszcze kilka remontów innych studzienek kanalizacyjnych 
w miejscowości Ruszelczyce oraz 3 studzienek w miejscowości Krzywcza. 
 Radny Wacław Sobol pytał, – Kiedy były przeprowadzone kontrole 
w pozostałych miejscowościach, w Krzywczy i w Woli Krzywieckiej? 
 Kierownik Robert Kaszycki odpowiedział, że jeśli są zgłoszenia 
nieprawidłowości połączeń do sieci kanalizacyjnej, lub zaważa się duży 
dopływ ścieków do oczyszczalni, to reakcja jest natychmiastowa w celu 
wyeliminowania nieprawidłowości funkcjonowania sieci kanalizacyjnej. 
Niemniej jednak, w wyniku obserwacji napływu ścieków z Krzywczy i z Woli 
Krzywieckiej do oczyszczalni ścieków, przypadki nieprawidłowości zdarzają 
się sporadyczne. 
 Radny Wacław Sobol w związku z tym, że nie były przeprowadzone 
kontrole funkcjonowania sieci kanalizacyjnej w Krzywczy i w Woli Krzywieckiej, 
zarzucił niegospodarność Urzędu Gminy. Przeprowadzenie kontroli jest – jego 
zdaniem – istotną sprawą. Napływ wód opadowych do oczyszczalni ścieków 
powoduje wzrost ścieków, jak również kosztów z tym związanych. 
 Sołtys wsi Krzywcza Adam Krzywiński pytał, – Ile jest odprowadzanych 
ścieków dowożonych do oczyszczalni z poszczególnych miejscowości gminy 
Krzywcza? I czy istnieje możliwość zrzutu tych ścieków po godz. 15:00? 
 Kierownik Robert Kaszycki odpowiedział, że na oczyszczalni ścieków 
w Krzywczy jest punkt zrzutu ścieków dowożonych i obecnie dwie firmy mogą 
dowozić te ścieki, Firma Małek z Prałkowiec i Firma Stecków z Przemyśla.  
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Jeśli dowiezie się ścieki własnym transportem, to może je zrzucić tylko 
i wyłącznie na oczyszczalni ścieków. Ścieki te wpływają do specjalnego 
zbiornika. W związku z tym, że są to w większości ścieki zagęszczone, muszą 
być stopniowo wpuszczane do oczyszczalni ścieków. Norma przewiduje, 
że na oczyszczalni ścieków w Krzywczy można zrzucić 10 m3 na dobę 
ścieków dowożonych, zagęszczonych. Można dokonać zrzucenia ścieków 
dowożonych po godz. 15:00, tylko i wyłącznie po wcześniejszym uzgodnieniu 
z pracownikiem oczyszczalni terminu przyjazdu celem otworzenia bramy 
wjazdowej na oczyszczalni. 
 Radny Wacław Sobol pytał – W związku z nieszczelną kanalizacją 
w Ruszelczycach, jaki notuje się wzrost ścieków w metrach sześciennych 
dochodzących do oczyszczalni ścieków, po trwających dłuższy czas ulewach? 
 Kierownik Robert Kaszycki odpowiedział, że jeżeli średni dopływ 
ścieków do oczyszczalni kształtuje się na poziomie od 80 do 100 m3 na dobę 
to podczas trwających dłużej opadach, lub wiosennych roztopach poziom 
dopływających ścieków wzrasta w granicach od 150 do 170 m3 na dobę. 
 Radny Wacław Sobol pytał – Jakie działania podejmowane są ze strony 
Urzędu Gminy, aby wyeliminować nieprawidłowości funkcjonowania sieci 
kanalizacyjnej i oczyszczalni ścieków, a tym samym zminimalizowania 
kosztów z tym związanych? 
 Kierownik Robert Kaszycki powtórzył, że 7 studzienek zostało 
uszczelnionych a 3 pozostałe studzienki uszczelnione będą w najbliższym 
możliwym czasie. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na niezgłaszanie innych uwag 
i zapytań, zamknął dyskusję nad tym projektem uchwały Rady Gminy 
i przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została wynikiem: 11 głosów „za”, 2 głosy „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” (Uchwała Nr 237/XL/2013 stanowi załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu). 
 
 Następnie Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt 
uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 
a powstają odpady komunalne a także przedstawił uzasadnienie. 
 Odnosząc się do pytania Radnego Wacława Sobola w sprawie 
określenia liczby właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady, szczegółowych informacji w tym zakresie 
udzielił Wójt Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na niezgłaszanie innych uwag 
i zapytań, zamknął dyskusję nad tym projektem uchwały Rady Gminy 
i przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została wynikiem: 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos 
„wstrzymujący się” (Uchwała Nr 238/XL/2013 stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu). 
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 Sekretarz Gminy przedstawił również projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej, jako 
podstawę obliczenia podatku rolnego na terenie gminy w 2014 r. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na niezgłaszanie uwag 
i zapytań, przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad tym projektem 
uchwały Rady Gminy. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została wynikiem: 12 głosów „za”, 1 głos „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” (Uchwała Nr 239/XL/2013 stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu). 
 
 Następnie Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie ustalenia wysokości stawek w podatku od środków 
transportowych w 2014 roku. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na niezgłaszanie uwag 
i zapytań, przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad tym projektem 
uchwały Rady Gminy. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” (Uchwała Nr 240/XL/2013 stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu). 
 
 Sekretarz Gminy przedstawił także projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Krzywcza na rzecz Powiatu 
Przemyskiego wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na niezgłaszanie uwag 
i zapytań, przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad tym projektem 
uchwały Rady Gminy. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” (Uchwała Nr 241/XL/2013 stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu). 
 
 Następnie Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w prowadzonym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych, dla 
których organem prowadzącym jest gmina Krzywcza wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na niezgłaszanie uwag 
i zapytań, przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad tym projektem 
uchwały Rady Gminy. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” (Uchwała Nr 242/XL/2013 stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu). 
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 Sekretarz Gminy przedstawił również projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza zmieniającej uchwałę własną nr 185/XXX/2013 w sprawie 
uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Krzywcza. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na niezgłaszanie uwag 
i zapytań, przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad tym projektem 
uchwały Rady Gminy. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” (Uchwała Nr 243/XL/2013 stanowi załącznik nr 10 
do niniejszego protokołu). 
 
 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzywcza w 2013 roku. 
 Kierownik Referatu Księgowości i Finansów Alicja Pilch przedstawiła 
szczegółowe uzasadnienie do tego projektu uchwały. 
 Następnie Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” (Uchwała 
Nr 244/XL/2013 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 4. 
 Wójt Gminy Krzywcza Witold Szpytman przedstawił informację o swojej 
pracy w okresie międzysesyjnym oraz informację o sposobie realizacji 
wniosków zgłoszonych na poprzednich sesjach na sesję Rady Gminy 
Krzywcza (Informacje te stanowią załączniki nr 12 i 13 do niniejszego 
protokołu). 
 Następnie Wójt Gminy poinformował o otrzymaniu dokumentów 
z Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego w Rzeszowie w sprawie możliwości 
zgłoszenia 2 dróg gminnych do remontu w ramach dotacji, która będzie 
przyznana w 2014 roku na usuwanie skutków klęsk żywiołowych. Poprosił 
radnych o dokonanie wyboru tych dróg w terminie do 17 grudnia 2013 roku. 
Przedstawił również instrukcję zgłaszania tych dróg. Z instrukcji tej wynika, 
że dotacja ta dotyczy usuwania skutków klęsk żywiołowych z lat 2010-2013. 
Należy zgłosić maksymalnie 2 zadania do realizacji uszeregowane 
w kolejności według ważności. Wartość zadania netto po rozstrzygniętym 
przetargu nie może być mniejsza niż 50 000 zł, a minimalna kwota 
dofinansowania musi być zabezpieczona w budżecie gminy w kwocie 
40 000 zł. Wszystkie zgłaszane drogi muszą być ujęte w protokołach 
szacowania szkód oraz protokoły te powinny być pozytywnie zweryfikowane 
przez komisję wojewódzką. Pracownik Urzędu Gminy Piotr Sobol przygotuje 
wykaz dróg, które zostały zgłoszone w tych latach i uzyskały pozytywną 
weryfikację przez komisję wojewódzką. Zgłoszone obiekty muszą mieć 
uregulowane prawa własności. 



7 
 

Zadanie te nie mogą znajdować się w terenach osuwiskowych. Przed 
ostatecznym zgłoszeniem zadania należy bezwzględnie dokonać jego 
obmiaru. Ze względu na ograniczone możliwości finansowe w 2014 roku 
nie przewiduje się remontu dróg wewnętrznych i dróg transportu rolnego. 
 
 W trakcie przedstawiania informacji o godz. 1429 salę obrad opuścił 
Radny Wacław Sobol, który wcześniej usprawiedliwił się u Przewodniczącego 
Rady Gminy. Od tej chwili obecnych na sesji było 12 radnych. 
 
 Przewodniczący Rady zaproponował doręczenie radnym wykazu dróg 
celem jego przeanalizowania, a następnie zwołane zostanie wspólne 
posiedzenie komisji stałych Rady Gminy, na którym dokona się wyznaczenia 
tych dróg do remontu w ramach dotacji na usuwanie skutków klęsk 
żywiołowych. 
 
 Sekretarz Gminy poinformował, że są nowe zasady zgłaszania szkód 
powstałych w wyniku klęsk żywiołowych. Gmina musi dokonać zgłoszenia tych 
szkód do Urzędu Wojewódzkiego w ciągu 48 godzin od zdarzenia. Do tego 
zgłoszenia należy uzyskać zaświadczenie od Instytutu Meteorologii 
i Gospodarki Wodnej, że takie zdarzenie zaistniało. Prosił on o szybkie 
zgłaszanie tych szkód do Urzędu Gminy. 
 
 
Ad 5, 6. 
 Sołtys wsi Krzywcza Adam Krzywiński podziękował Wójtowi i Radzie 
Gminy za działania podjęte w celu realizacji zadania remontu chodników 
w miejscowości Krzywcza. 
 Na prośbę Radnej Mari Napora Sołtys wsi Średnia Marian Świgoń 
wyjaśnił, że droga dojazdowa do kościoła w Średniej znajduje się na mapach 
w Starostwie Powiatowym, ale może być trochę przesunięta, ze względu na to, 
że był tam kiedyś wąwóz. 
 Wójt Gminy powiedział, że aby stwierdzić, czy droga jest w granicy, 
czy też nie jest, trzeba wyprowadzić geodetę, który dokona pomiarów i ustali 
te granice. Według geoportalu można zobaczyć, że ta droga w terenie 
nie przebiega po wytyczonych granicach. Jeśli nie dojdzie się do porozumienia 
to nie pozostaje nic innego jak zlecenie geodecie wytyczenia tej drogi. 
W ewidencji gruntów prowadzonej przez Starostwo Powiatowe jest bałagan. 
Są sytuacje, że zgodnie z ewidencją gruntów, drzewa rosną na środku drogi. 
W szczególności dotyczy to miejscowości, w których nie było scaleń. 
 Sołtys Marian Świgoń poprosił o wytyczenie i urządzenie tej drogi. 
Obiecał dołożenie środków finansowych będących w dyspozycji sołtysa, 
przekazywanych na sołectwo. Właściciele okolicznych nieruchomości 
gruntowych godzą się na to, aby istniejące położenie drogi w terenie mogło 
być uwidocznione w mapach. 
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 Wójt Gminy odpowiedział, że dobra wola tych właścicieli jeszcze nic nie 
oznacza, bo później mogą oni zmienić swoje zdanie. Natomiast urządzanie 
drogi na gruncie bez podbudowy, wiąże się z dużymi kosztami. Najlepiej 
w takich sytuacjach w pierwszej kolejności trzeba uregulować stan prawny 
gruntu. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Krzywiński powiedział, 
że Nadleśnictwo Krasiczyn planuje pozyskać około 12 000 m3 drewna 
tartacznego z lasów państwowych znajdujących się w pobliżu miejscowości 
Chyrzyna. Drzewo to planuje się wywozić po drodze gminnej, w związku z tym 
wnioskował w imieniu mieszkańców Chyrzyny o zawarcie porozumienia, 
aby po wywózce drewna Nadleśnictwo odtworzyło istniejący obecnie stan 
techniczny tej drogi do stanu przed tą wywózką. 
 Wójt Gminy powiedział, że w dniu jutrzejszym skontaktuje się 
z Nadleśniczym w tej sprawie. Wyniki negocjacji przekazane zostaną 
Sołtysowi wsi Chyrzyna. 
 
 Sołtys wsi Wola Krzywiecka Jan Wanat pytał, – Jaki jest stan realizacji 
zadania budowy oświetlenia drogowego w Woli Krzywieckiej? Pytał również 
o stan realizacji wniosku dotyczącego drogi dojazdowej do lasu w Woli 
Krzywieckiej? Droga została wyczyszczona, ale od nowa zarasta. 
Nie załatwiona została jeszcze sprawa dotycząca Pana Faca, który posadził 
drzewka na tej drodze. Pytał także, czy droga powyżej Firmy „FAMILIA” w Woli 
Krzywieckiej będzie utwardzona gruzem? 
 Wójt Gminy odpowiedział, że Urząd Gminy pilnuje, żeby pozwolenia 
na budowę oświetlenia drogowego nie straciły ważności. Podjęto działania 
związane z budową oświetlenia drogowego na Potaszu w Woli Krzywieckiej, 
tylko dlatego, żeby nie utracić ważności tych pozwoleń. Zadanie to nie jest 
jeszcze skończone, gdyż nie ma obecnie środków finansowych na jego 
ukończenie w całości. 
 Kierownik Referatu Społeczno-Gospodarczego i Ochrony Środowiska 
Urzędu Gminy Krystyna Śmigielska odnosząc się do wypowiedzi Sołtysa Woli 
Krzywieckiej w sprawie drogi dojazdowej do posesji znajdujących się po lasem 
poinformowała, że Pan Fac miał poobcinać gałęzie modrzewi rosnących 
przy tej drodze. 
 Wójt Gminy odnosząc się do utwardzenia drogi znajdującej się powyżej 
Firmy „FAMILIA” powiedział, że można ewentualnie wykorzystać do tego celu 
gruz z rozbiórki starego budynku magazynowego (użytkowanego kiedyś przez 
GS) w Krzywczy. Gruz ten musi być jednak skruszony na drobno, aby można 
go było wykorzystać do tego celu. 
 
 Radna Maria Napora wnioskowała o zlecenie geodecie wytyczenia drogi 
dojazdowej do kościoła w Średniej. 
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 Sołtys wsi Skopów Franciszek Dudycz zgłosił problem z zimowym 
utrzymaniem drogi powiatowej w Skopowie. Droga ta była śliska, 
niepodsypana i powodowała duże zagrożenie dla użytkowników tej drogi. 
W związku z tym pytał – Gdzie można zgłaszać te problemy? 
 Wójt odpowiedział, że problem ten można zgłaszać bezpośrednio 
do zarządcy tej drogi, czyli do Powiatu Przemyskiego. Urząd Gminy również 
może przekazać taką informację Powiatowi, ale to wydłuża czas przekazania 
tej informacji. Możemy przekazać sołtysom bezpośredni numer telefonu 
do osoby odpowiedzialnej za zimowe utrzymanie dróg powiatowych. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy pytał, – Jaki jest stan realizacji 
sporządzania Planu Urządzenia Lasu? 
 Kierownik Alicja Pilch odpowiedziała, że plan ten został zatwierdzony, 
oraz dokonano zapłaty należności za jego wykonanie. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy pytał również – Czy będzie ogłoszony 
nabór na pilarza? 
 Kierownik Referatu Krystyna Śmigielska odpowiedziała, że w miesiącu 
grudniu będzie ogłoszony ten nabór. 
 
 Sołtys wsi Średnia Marian Świgoń wnioskował o interwencję w sprawie 
remontu mostu w ciągu drogi powiatowej koło posesji Pani Krajewskiej 
w Średniej. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że na ostatniej sesji Rady 
Gminy Radny Wacław Sobol złożył wniosek o zwoływanie sesji w godzinach 
popołudniowych po godz. 15:00. W związku z tym, że nie było wszystkich 
radnych, było wówczas mówione, że sprawa ta będzie jeszcze skonsultowana 
z nieobecnymi wówczas radnymi. Zostało to skonsultowane i nie ma 
jednomyślności w sprawie terminu zwoływania sesji Rady Gminy. Niektórzy 
radni, którzy wówczas zagłosowali za popołudniowym terminem zwoływania 
sesji teraz jednak twierdzą, że nie do końca im to odpowiada. Różne są 
terminy zgłaszane przez radnych. Kolejną kwestią przy podejmowaniu 
ostatecznej decyzji o terminie zwoływania sesji jest dostępność pracowników 
Urzędu Gminy, gdyż wnioskowano wcześniej, aby kierownicy referatów 
Urzędu Gminy uczestniczyli w sesjach rady gminy. Każdy z pracowników ma 
sprawy rodzinne, które może popołudniu załatwić. Praca przez 8 godzin 
i później jeszcze czekanie do godziny 16:00 jest dla nich dużym problemem. 
W związku z powyższym, zgodnie z przepisami Ustawy o samorządzie 
gminnym, które przypisują Przewodniczącemu Rady Gminy podejmowanie 
decyzji w sprawie zwoływania sesji, będę starał się ustalać tak te terminy, 
aby przynajmniej większość radnych mogła w nich uczestniczyć. 
 
 
 Protokoły Nr XXXVIII/2013 i XXXIX/2013 przyjęte zostały jednogłośnie 
przez aklamację. 
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Ad 7. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 1457 
XL zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VI kadencji. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pękalski 
 


